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Mgr. Kereštanová: 
Ja by som len chcela rozšíriť databázu chodníkov, ktoré si vyžadujú opravu. Neviem, či máte 
to vo svojej databáze. Už dlhé roky avizujem chodník na sídlisku Juh, ulica SNP. Je to taký 
cesto – chodník, je to chodník, kde parkujú aj motorové vozidla na ulici SNP pred tou 
poslednou zelenou bytovkou. Fakt je rozbitý až do sutiny, takže neviem, či rátate aj s týmto 
chodníkom. 
 
Ing. Kolesár: 
Chodník na ulici SNP pred bytovými domami je pripravený na revitalizáciu ale nielen ako 
oprava chodníka ale máme pripravený zatiaľ len projektový návrh na to, aby sa celé to územie 
tam preusporiadalo a vznikla tam zóna, ktorá rozšíri takmer na dvojnásobok parkovanie  
a ktorá tam vytvorí sídliskové komunikácie, ako špeciálny typ komunikácii po ktorých môžu 
premávať motorové vozidla ale aj sa presúvať chodci. Tak, ako sú vnútroblokové 
komunikácie uprostred sídliska Juh, ktoré mimochodom tiež už kapacitne nepostačujú ale na 
tú prepravu osôb a vozidiel sú dostačujúce, tam chýbajú len parkovacie plochy. Tak by sa 
mala riešiť aj časť na ulici SNP a keď tento projektový návrh nadobudne už aj reálne kontúry, 
teda nielen to bude vo forme námetu ale i vo forme už nejakej predprojektovej prípravy, tak 
samozrejme bude poskytnutý komisii na vyjadrenie. Takže už s opravou chodníkov 
navrhujeme, aby sa nepočítalo ale zimu by sme chceli využiť na to, aby sa rozhodlo o tom, či 
pôjdeme do takejto úpravy celkového priestoru ulice SNP pred bytovými domami, ktoré sú 
tam. Celý ten priestor od nemocničného plota až po polyfunkčnú budovu, ktorá je, tento celý 
bude preprojektovaný a pokiaľ nájde u vás podporu, tak bude revitalizovaný. V zime určite 
tento zámer bude predložený do komisii a potom zastupiteľstvu  a pokiaľ dôjde 
k rozhodnutiu, tak vieme využiť zimu na to, aby boli vykonané verejné obstarávania, aby bola 
projektová dokumentácia vytvorená a na jar, aby sa hneď začalo s realizáciou. Zatiaľ podľa 
tých prvých návrhov, ktoré tam sú, by tá celá realizácia nemala byť ani relatívne náročná, 
pretože tam nie sú ani dajaké terénne nerovnosti, tam je terén pomerne rovný, takže ide všetko 
o obrubníky, cesty, chodníky. Takže nijaké stavby ale terénne úpravy.  
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